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                        ❞ كتاب Handbook of Loss Prevention Engineering, 1&2 : Chapter 34 ❝ 


Loss prevention engineering describes all activities intended to help organizations in any industry to prevent loss, whether it be through injury, fire, explosion, toxic release, natural disaster, terrorism or other security threats. Compared to process safety, which only focus on preventing loss in the process industry, this is a much broader field.



تصف هندسة الوقاية من الخسارة جميع الأنشطة التي تهدف إلى مساعدة المؤسسات في أي صناعة على منع الخسارة ، سواء كان ذلك من خلال الإصابة أو الحريق أو الانفجار أو الإطلاق السام أو الكوارث الطبيعية أو الإرهاب أو التهديدات الأمنية الأخرى. مقارنة بسلامة العمليات ، التي تركز فقط على منع الخسارة في صناعة العمليات ، يعد هذا مجالًا أوسع بكثير.



PREVENTIVE ENGINEERING. Preventive approaches for the engineering, management, and regulation of modern technology distinguish themselves from their conventional counterparts by using design and decision processes that obtain the desired results while preventing or minimizing undesired effects



الهندسة الوقائية. تميز المناهج الوقائية لهندسة التكنولوجيا الحديثة وإدارتها وتنظيمها نفسها عن نظيراتها التقليدية باستخدام عمليات التصميم واتخاذ القرار التي تحصل على النتائج المرجوة مع منع أو تقليل الآثار غير المرغوب فيها



is an engineering discipline which assures that engineered systems provide acceptable levels of safety. It is strongly related to industrial engineering/systems engineering, and the subset system safety engineering. Safety engineering assures that a life-critical system behaves as needed, even when components fail.



هو تخصص هندسي يضمن أن الأنظمة الهندسية توفر مستويات مقبولة من الأمان. وهي مرتبطة بقوة بالهندسة الصناعية / هندسة النظم وهندسة سلامة النظام الفرعي. تؤكد هندسة السلامة أن النظام الحيوي للحياة يتصرف حسب الحاجة ، حتى عندما تفشل المكونات.



Analysis techniques can be split into two categories: qualitative and quantitative methods. Both approaches share the goal of finding causal dependencies between a hazard on system level and failures of individual components. Qualitative approaches focus on the question "What must go wrong, such that a system hazard may occur?", while quantitative methods aim at providing estimations about probabilities, rates and/or severity of consequences.



يمكن تقسيم تقنيات التحليل إلى فئتين: الأساليب النوعية والكمية. يشترك كلا النهجين في هدف إيجاد التبعيات السببية بين الخطر على مستوى النظام وفشل المكونات الفردية. تركز المناهج النوعية على السؤال "ما الذي يجب أن يحدث بشكل خاطئ ، بحيث قد تحدث مخاطر النظام؟" ، بينما تهدف الأساليب الكمية إلى تقديم تقديرات حول الاحتمالات ومعدلات و / أو شدة العواقب.



Prevention through design (PtD), also called safety by design usually in Europe, is the concept of applying methods to minimize occupational hazards early in the design process, with an emphasis on optimizing employee health and safety throughout the life cycle of materials and processes. It is a concept and movement that encourages construction or product designers to "design out" health and safety risks during design development. The concept supports the view that along with quality, programme and cost; safety is determined during the design stage. It increases the cost-effectiveness of enhancements to occupational safety and health.



الوقاية من خلال التصميم (PtD) ، والتي تسمى أيضًا السلامة بالتصميم عادة في أوروبا ، هي مفهوم تطبيق الأساليب لتقليل المخاطر المهنية في وقت مبكر من عملية التصميم ، مع التركيز على تحسين صحة الموظفين وسلامتهم طوال دورة حياة المواد والعمليات. وهو مفهوم وحركة تشجع مصممي الإنشاءات أو المنتجات على "تصميم" مخاطر الصحة والسلامة أثناء تطوير التصميم. يدعم المفهوم وجهة النظر القائلة بأنه جنبًا إلى جنب مع الجودة والبرنامج والتكلفة ؛ يتم تحديد السلامة خلال مرحلة التصميم. يزيد من فعالية تكلفة التحسينات على السلامة والصحة المهنية.



This method for reducing workplace safety risks lessens workers' reliance on personal protective equipment, which is the least effective of the hierarchy of hazard control.



تقلل هذه الطريقة لتقليل مخاطر السلامة في مكان العمل من اعتماد العمال على معدات الحماية الشخصية ، وهي الأقل فعالية في التسلسل الهرمي للتحكم في المخاطر.
 - 
من كتب الهندسة  - مكتبة كتب الهندسة والتكنولوجيا.
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  منصّة المكتبة 
( التسجيل مفتوح )مكتبة كتب الهندسة والتكنولوجياكتب الهندسةأفضل كتب في كتب الهندسةكتب الطرق والكباريالمزيد من التصنيفات كل الكتب في  كتب الهندسة والتكنولوجيا كل المكتبات وسوم ذات صلة:
#الهندسة #هندسة مدنية . #كورسات هندسة . #الهندسة بانواعها #ركن الهندسة الكيميائية  #الهندسة الكهربائية . #ركن الهندسة الميكانيكية #الهندسة الإنشائية . #أصول الهندسة . #هندسة برمجيات . #ركن هندسة الإنتاج والتصميم الميكانيكي . #هندسة اتصالات . #هندسة ميكاترونيات . #الهندسة الوراثية . #هندسة النانو . #هندسة . #السلامة المهنية #السلامة #متطلبات السلامة المهنية #سلامة العامل #سلامة #احتياطات السلامة #سلامة العاملل 


 جميع الحقوق محفوظة لدى دور النشر والمؤلفون والموقع غير مسؤل عن الكتب المضافة بواسطة المستخدمون. 
للتبليغ   عن كتاب محمي بحقوق نشر فضلًا اضغط هنا 
مكتبة تحميل الكتب مجانا
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Professor Mike Considine talks us through what you can expect on the MSc Process Safety and Loss Prevention course and PREVENTIVE ENGINEERING. Preventive approaches for the engineering, management, and regulation of modern technology distinguish themselves from their conventional counterparts by using design and decision processes that obtain the desired results while preventing or minimizing undesired effects
اقتباسات من كتاب ❞Handbook of Loss Prevention Engineering, .. ❝شارك باقتباسات لهذا الكتاب
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Loss prevention engineering describes all activities intended to help organizations in any industry to prevent loss, whether it be through injury, fire, explosion, toxic release, natural disaster, terrorism or other security threats. Compared to process safety, which only focus on preventing loss in the process industry, this is a much broader field.
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الهندسة الوقائية. تميز المناهج الوقائية لهندسة التكنولوجيا الحديثة وإدارتها وتنظيمها نفسها عن نظيراتها التقليدية باستخدام عمليات التصميم واتخاذ القرار التي تحصل على النتائج المرجوة مع منع أو تقليل الآثار غير المرغوب فيها



is an engineering discipline which assures that engineered systems provide acceptable levels of safety. It is strongly related to industrial engineering/systems engineering, and the subset system safety engineering. Safety engineering assures that a life-critical system behaves as needed, even when components fail.



هو تخصص هندسي يضمن أن الأنظمة الهندسية توفر مستويات مقبولة من الأمان. وهي مرتبطة بقوة بالهندسة الصناعية / هندسة النظم وهندسة سلامة النظام الفرعي. تؤكد هندسة السلامة أن النظام الحيوي للحياة يتصرف حسب الحاجة ، حتى عندما تفشل المكونات.



Analysis techniques can be split into two categories: qualitative and quantitative methods. Both approaches share the goal of finding causal dependencies between a hazard on system level and failures of individual components. Qualitative approaches focus on the question "What must go wrong, such that a system hazard may occur?", while quantitative methods aim at providing estimations about probabilities, rates and/or severity of consequences.



يمكن تقسيم تقنيات التحليل إلى فئتين: الأساليب النوعية والكمية. يشترك كلا النهجين في هدف إيجاد التبعيات السببية بين الخطر على مستوى النظام وفشل المكونات الفردية. تركز المناهج النوعية على السؤال "ما الذي يجب أن يحدث بشكل خاطئ ، بحيث قد تحدث مخاطر النظام؟" ، بينما تهدف الأساليب الكمية إلى تقديم تقديرات حول الاحتمالات ومعدلات و / أو شدة العواقب.



Prevention through design (PtD), also called safety by design usually in Europe, is the concept of applying methods to minimize occupational hazards early in the design process, with an emphasis on optimizing employee health and safety throughout the life cycle of materials and processes. It is a concept and movement that encourages construction or product designers to "design out" health and safety risks during design development. The concept supports the view that along with quality, programme and cost; safety is determined during the design stage. It increases the cost-effectiveness of enhancements to occupational safety and health.



الوقاية من خلال التصميم (PtD) ، والتي تسمى أيضًا السلامة بالتصميم عادة في أوروبا ، هي مفهوم تطبيق الأساليب لتقليل المخاطر المهنية في وقت مبكر من عملية التصميم ، مع التركيز على تحسين صحة الموظفين وسلامتهم طوال دورة حياة المواد والعمليات. وهو مفهوم وحركة تشجع مصممي الإنشاءات أو المنتجات على "تصميم" مخاطر الصحة والسلامة أثناء تطوير التصميم. يدعم المفهوم وجهة النظر القائلة بأنه جنبًا إلى جنب مع الجودة والبرنامج والتكلفة ؛ يتم تحديد السلامة خلال مرحلة التصميم. يزيد من فعالية تكلفة التحسينات على السلامة والصحة المهنية.



This method for reducing workplace safety risks lessens workers' reliance on personal protective equipment, which is the least effective of the hierarchy of hazard control.



تقلل هذه الطريقة لتقليل مخاطر السلامة في مكان العمل من اعتماد العمال على معدات الحماية الشخصية ، وهي الأقل فعالية في التسلسل الهرمي للتحكم في المخاطر.   .      المزيد..
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Loss prevention engineering describes all activities intended to help organizations in any industry to prevent loss, whether it be through injury, fire, explosion, toxic release, natural disaster, terrorism or other security threats. Compared to process safety, which only focus on preventing loss in the process industry, this is a much broader field.
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is an engineering discipline which assures that engineered systems provide acceptable levels of safety. It is strongly related to industrial engineering/systems engineering, and the subset system safety engineering. Safety engineering assures that a life-critical system behaves as needed, even when components fail.
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Prevention through design (PtD), also called safety by design usually in Europe, is the concept of applying methods to minimize occupational hazards early in the design process, with an emphasis on optimizing employee health and safety throughout the life cycle of materials and processes. It is a concept and movement that encourages construction or product designers to "design out" health and safety risks during design development. The concept supports the view that along with quality, programme and cost; safety is determined during the design stage. It increases the cost-effectiveness of enhancements to occupational safety and health.
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This method for reducing workplace safety risks lessens workers' reliance on personal protective equipment, which is the least effective of the hierarchy of hazard control.
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